
در چهارمین روز بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس مرحله یک چهارم نهایی 
رویینگ یک نفره ســـنگین وزن زنان برگزار شـــد و نماینده ایران نتوانست 
به دور نیمه نهایی A و B صعود کند. فاطمه مجلل در این مرحله زمان 
هشـــت دقیقه و ۳۷ صدم ثانیه را ثبت کرد و به عنوان قایق ششـــم و آخر 
از خط پایان رد شد تا در فینال C و D شرکت کند. از سوی دیگر مهسا 
ینـــب نـــوروزی هم از صعود بـــه نیمه نهایـــی بازماندند و حالا  جـــاور و ز
نبی رضایـــی و علـــی آقامیرزایی دو نماینـــده دیگر ایران در کانو و کایاک 
هستند. اما شرایط قایقرانان تا اینجای کار چطور بوده است و انتظارمان 
از دو نماینـــده دیگـــر چیســـت؟ محســـن میلاد، کاپیتان اســـبق تیم ملی 
قایقرانی ایران در گفت وگو با »فرهیختگان« به این سوالات پاسخ داد. 

با رقابت ســـه نفر از پنج نماینده قایقرانی ایران در المپیک حضور آنها را چطور 

دیدید؟ از خانم مجلل شروع کنیم. 
چیـزی کـه مـا متصـور بودیـم، حضـور در فینـال C و D بـود. در بهتریـن حالـت 
در فینـال C و در بدتریـن حالـت در فینـال D کـه تـا حـدودی محقـق شـد. 
فاطمـه مجلـل بـا توجـه بـه تجربـه کمـی کـه داشـت، خیلی خـوب ظاهـر شـد. او 
22 سـاله اسـت و بـرای اولین بـار اسـت کـه المپیـک را تجربـه می کنـد. فضـای 
یـژه و خـاص اسـت و ماننـد الباقـی رقابت هـا نیسـت.  المپیـک فضایـی و
عملکرد خانم مجلل تا اینجا مثبت بوده، هرچند نتوانسـته به رکورد خودش 
نزدیـک شـود. رکـورد او در انتخابـی المپیـک 7:37 بـود ولـی نزدیـک نشـدن بـه 
... همـه در ثبـت رکـورد  رکـورد قبلـی اش دلیـل دارد. شـرایط پیسـت، آب وهـوا و
و زمـان موثـر اسـت و نمی تـوان گفـت چـون مجلـل بـه رکـورد قبلـی اش نزدیـک 
نشـده، نتیجـه بـدی گرفتـه اسـت. او در مسـابقه شـانس مجـدد رقیـب ژاپنـی 
را پشـت سـر گذاشـت و بااقتـدار در گـروه شـانس مجـدد یـک قـرار گرفـت. در 
یک چهـارم کار خیلـی سـختی داشـت و رقبـای او رنـک یک رقمـی المپیـک 
گـر بـه  را داشـتند. فاطمـه مجلـل تـا 1500 متـر جانانـه جنگیـد و فکـر می کنـم ا
یـاد اسـت کـه جایـگاه اول  همیـن شـکل در فینـال C پـارو بزنـد، احتمـال ایـن ز

یـا دوم را در ایـن فینـال داشـته باشـد. 

رقابت تیم جاور و نوروزی چطور بود؟
ی تیم چین  هر دو عملکرد مناسبی داشتند. فارغ از اینکه ابتدای مسابقه پارو
یاد شـــد. کســـانی  یخت و فاصله بین شـــان با رقبا ز دررفت و تمرکز آنها به هم ر
در این مسابقه حضور دارند که بهترین های دنیا هستند. این دو نفر با 7:03 
ســـهمیه المپیک گرفتند ولی شـــرایط در المپیک متفاوت اســـت. مشـــخصا 
می خواهم بگویم ما انتظار اتفاق هایی را داشـــتیم که افتادند و می دانســـتیم 

که شرایط همین است. 

یم. پیش بینی تان از مسابقه آنها چیست؟ ک دار ما دو نماینده در کانو و کایا
ک وضعیــت مــا متفــاوت و رقابت هــا بســیار فشــرده اند. علــی  در کانــو و کایــا
میرزایــی شــرایط آمادگــی خوبــی دارد و خــوب کار کــرده. پیش بینــی کانــو و 
گــر در بهتریــن  ک خیلــی ســخت تر اســت ولــی فکــر می کنــم نبی رضایــی ا کایــا
گــر یــک قایقــران در  ــال A برســاند و ا ــه فین ــد خــودش را ب شــرایط باشــد، بتوان
المپیــک بــه فینــال A برســد واقعــا کار بزرگــی کــرده اســت و بــا گرفتــن مــدال 
یمناســتیک زمانــی آرزو داشــتیم کــه در  تفاوتــی نــدارد. در رشــته ای مثــل ژ
یــم. الان به زعــم مــن کــه 32 ســال  ی هــای آســیایی باشــیم و مــدال بگیر باز

اســت در ورزش هســتم و 15 ســال کاپیتــان تیــم ملــی قایقرانــی بــودم، مهــدی 
ی  یخ ســاز الفتــی بــا رســیدن بــه فینــال بــه مــدال المپیــک رســیده اســت. او تار
کــرده و مســئولان بایــد بــه ایــن بپردازنــد. مســئولان بایــد از او حمایــت کننــد و 
ــه ایــن کار  ــار ب ــرای اولین ب ــه الفتــی و هــر شــخص دیگــری کــه ب ــزه ای را ب جای
بــزرگ دســت می زنــد، اختصــاص دهنــد تــا ســنگ بنایــی بــرای آینــده باشــد و 
چهارســال دیگــر الفتــی را بــا مــدال المپیــک ببینیــم. متاســفانه یک ســال قبــل 
از انتخابــی المپیــک مســئولان تــازه یادشــان می افتــد کــه بایــد ملی پوشــان را 
ببیننــد و از آنهــا حمایــت کننــد. ایــن روش جوابگــوی قهرمانــان بــرای کســب 
ی شــرایط متفــاوت  مــدال نیســت. در رشــته هایی ماننــد کشــتی و وزنه بــردار
یشــه دارند و از ابتــدا در آنهــا صاحــب ســبک بوده ایــم  اســت. ایــن رشــته ها ر
ــد  ــد هــم همیــن وضعیــت هســت؟ مســئولان بای ــا در رشــته های جدی ولــی آی
ک،  یمناســتیک، کانو و کایا ، ژ ی میز رشــته های جدید ورزشــی مثل تنیس رو
... را موردتوجه قرار دهند. باید از رشــته هایی که مدال نداشــتند  ی و تیرانداز
ولــی حــالا نشــان داده انــد کــه بســیار مســتعد هســتند، حمایــت شــود تــا از آنهــا 
انتظــار مــدال داشــته باشــیم و بتوانیــم بــا ایــن حمایت هــای ویــژه چهارســال 

بعــد در المپیــک مــدال آور باشــیم. 

یاسر همرنگ در گفت وگو با »فرهیختگان«: حق الزحمه کل داوران در سال اندازه یک بازیکن معمولی لیگ برتر نیست

فحششرامامیخوریمپولشراخودشانمیگیرند!
 از 11 مصوبه کمیته داوران یکی هم اجرا نشد           برخی از اعضای کمیته داوران در لیگ 2 هم قضاوت نکرده اند

محسن میلاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: اگر مدال می خواهیم باید از ورزشکار حمایت کنیم
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تا پایان پنجره تابستانی نقل و انتقالات

تمرکزسرخابیهارویبازارخارجی
یـادی  سـرخابی ها در بـازار نقـل و انتقـالات تابسـتانی حاشـیه های ز
داشتند و هایجک شدن برخی نفرات مدنظرشان و همچنین عدم 
توافـق بـا برخـی دیگـر از گزینه هـا سـبب شـد تـا در فاصلـه حـدود دو 
هفتـه مانـده بـه شـروع فصـل جدیـد هنـوز ترکیبـی کامـل و بدون نقص 
نداشـته باشـند. البتـه یکـی از مشـکلات هـر دو تیـم ایـن اسـت کـه در 
کثر مهره های شاخص بازار داخلی  روزهای اخیر و با جابه جا شدن ا
یـد آنهـا  مجبـور شـده اند بـه سـراغ گزینه هـای خارجـی رفتـه و بـرای خر
دسـت بـه کار شـوند. اسـتقلال کـه هنـوز در برخـی پسـت ها نیـاز بـه 
خریدهـای تـازه دارد تـا نقـاط ضعـف خـود را پوشـش دهـد، بـرای رفـع 
نقـاط ضعـف خـود دیگـر بـه بـازار داخلـی چشـم نـدارد و بـه سـراغ دو 
ی در چلسـی،  کوتـا کـه سـابقه بـاز ینـه خارجـی رفتـه اسـت. گائـل کا گز
ینگـر و دیدیـه اندونـگ، هافبـک  یا را دارد بـرای پسـت و لاتزیـو و سـه و
ینـه نزدیـک بـه آبی هـا هسـتند کـه اولـی احتمـالا پـس از  گابنـی دو گز
ی  ی آبی ها در ترکیه اضافه خواهد شد. در اردو تست پزشکی به اردو
پرسپولیس هم همه تمرکز مدیران باشگاه و سرمربی اسپانیایی این 
تیـم ایـن اسـت کـه زودتـر در دو پسـت گلـر و دفـاع چـپ و پـس از آن 
احتمالا مهاجم نفرات خارجی مدنظرشان را به خدمت بگیرند. فعلا 
، گلـر الجزایـری اسـت  ینـه بـه قرمزهـا الکسـیس گنـدوز نزدیک تریـن گز
یلـی سـابق بنفیـکا نیـز بـه  امـا بـه تازگـی نـام هلتـون لیتـه، دروازه بـان برز
گزینه ها اضافه شـده اسـت. درنهایت به نظر می رسـد سـرخابی ها تا 
انتهای پنجره نقل و انتقالات تابسـتانی به دنبال بررسـی گزینه های 
خارجـی خواهنـد بـود و بعیـد اسـت سـتاره ای شـاخص از داخلی هـا 

بـه ترکیـب ایـن دو تیـم اضافـه شـود. 

آخرین وضعیت نقل و انتقالات پرسپولیس

اولویتباجذبدروازهبانتاامشب
باشـــگاه پرســـپولیس همچنـــان بـــه دنبـــال جـــذب دروازه بـــان برای 
جانشینی علیرضا بیرانوند است و این موضوع را در اولویت های خود 
یدو این است که گندوز دروازه بان ملی پوش  قرار داده است. نظر گار
الجزایری جذب شود و او بعد از اتمام قراردادش با باشگاه الجزایری 
که 5 شهریور ماه آینده است راهی ایران شود. اما از آنجا که این انتقال 
نزدیک به 800 هزار دلار برای پرســـپولیس هزینه خواهد داشـــت این 
باشگاه به دنبال گزینه ای ارزان قیمت است. مخصوصا اینکه چند 
یلی به این باشگاه معرفی شده اند. در همین  گزینه خوب اروپایی و برز
یدو در حال رایزنی هستند تا  راستا مسئولان باشگاه پرسپولیس با گار
یلی جذب شـــود. به هر  ، یکی از گزینه های برز در صورت موافقت او
حال قرار اســـت تا امشـــب تکلیف جانشین بیرانوند مشخص شود. 
یلی که به پرســـپولیس معرفی  گفته نماند یکی از دروازه بان های برز نا

ی در پرتغال را دارد.  شده هلتون لیته است که سابقه باز

عملکرد کاروان ایران در روز سوم المپیک 2024 پاریس

ناکامیبانوانقایقرانوحذفنمایندگان
شناوتیراندازی

یس با مسابقه نمایندگان  چهارمین روز رقابت های المپیک 202۴ پار
ی با رقبایشان همراه  کشـــورمان در سه رشـــته قایقرانی، شنا و تیرانداز
بـــود کـــه درنهایت هیچ کـــدام به مراحل پایانی نرســـیده اند. در ادامه 
رقابت هـــای قایقرانـــی، فاطمـــه مجلـــل، نماینـــده 22 ســـاله قایقرانی 
رویینـــگ تک نفـــره ایران در مرحله یک چهارم نهایی رقابتش را برگزار 
یـــکا، بلغارســـتان و برزیل  کـــرد. مجلـــل بـــا حریفانـــی از اســـترالیا، آمر
رقابـــت کـــرد و آنهـــا به ترتیـــب اول تا چهارم شـــدند و نماینده ایران با 
رکورد 8:00.370 به عنوان نفر آخر مســـابقه را تمام کرد و نتوانســـت به 
نیمه نهایی صعود کند. مجلل در ادامه رقابت خود امروز در مسابقه 
 C رقابت خواهد کرد و در صورت صعود به فینال D و C نیمه نهایی

برای کسب رتبه سیزدهم تا شانزدهمی مسابقه خواهد داد.
در رقابت های شـــنا، ســـامیار عبدلی تنها نماینده شـــنای کشورمان 
بـــه رقابـــت پرداخـــت. او در شـــنای 100 متـــر کرال ســـینه در گروه 5 با 
رقبایی از دومنیکن، ارمنستان، لبنان، باربادوس، باهاماس، تایلند و 
هنگ کنگ به آب زد و در پایان با زمان 50.۶3 ثانیه در رتبه چهارم گروه 
خود قرار گرفت. در این گروه نمایندگان باهاماس، لبنان و باربادوس 
اول و سوم شدند. درمجموع در پایان رقابت های شنای کرال 100 متر 
گر حضور داشـــتند، عبدلی در جایگاه چهل وهشتم قرار  که 7۹ شـــنا

گرفت و از صعود به مرحله بعد بازماند.
ی  روز گذشـــته محمـــد بیرانونـــد نیـــز در ادامه دور مقدماتـــی تیرانداز
ی تـــراپ که از دوشـــنبه آغاز شـــده بـــود، در خط آتش  اهـــداف پـــرواز
ایستاد. تیرانداز کشورمان، در راند اول و دوم امتیاز 23، راند سوم2۴، 
در راند چهارم 22 و در راند پایانی 25 امتیاز را ثبت کرد و با مجموع 
117 امتیـــاز بـــه کارش در رقابت هـــای تـــراپ پایـــان داد. بیرانوند که با 
یس اعزام شده بود،  عنوان جوان ترین عضو کاروان خادم الرضا به پار
در مجمـــوع بـــا کســـب 117 امتیاز از 5 راند، با قـــرار گرفتن در جایگاه 

بیست وچهارم از صعود به فینال بازماند.

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار

وقتی پرکارترین داور فوتبال 100میلیون تومان در سال درآمد ندارد

نگاه تان به داوری را تغییر بدهید
یان، رئیس ســـابق کمیته داوران فدراســـیون فوتبال درحالی در آســـتانه برگزاری فصل  خداداد افشـــار
گذشته رقابت های لیگ برتر به افزایش حدود دوبرابری دستمزد داوران اشاره و اعلام کرده بود تصمیم 
گرفته ایم این مبلغ دوبرابر شـــود و از دســـتمزد 10 میلیون تومانی داوران برای هر بازی خبر داده بود که 
درواقعیت دستمزد قضاوت داوران در فصل بیست وسوم همان رقم 5 میلیون تومانی بود که مدت ها 
از مصوبه آن می گذشت. با این اوصاف شنیده می شود به طور مثال بیژن حیدری پرکارترین داور فصل 
یافت نکرده و به نظر نمی رسد با این شیوه  گذشته درمجموع قضاوت هایش 100 میلیون تومان هم در
، مشـــکلات قضاوت در ســـطح اول فوتبال کشور درست شود. البته  مدیریت بر داوری فوتبال کشـــور
داوران فعال کشور حق مصاحبه ندارند اما هرکدام از آنها در این خصوص یعنی دستمزدهای پایین 
در مقایسه با سایر مشاغل در فوتبال کشور به گلایه می پردازند و افزایش آن را حق مسلم جامعه داوری 
می دانند. بااین حال همه درد داوران فقط مباحث مالی نیســـت و به نظر می رســـد همین که احترام 
آنها در این سطح هرگز حفظ نمی شود، درد بزرگ تری است که مطمئنا بیشتر باعث آزار آنها می شود.

آخرین خبر درباره وضعیت هافبک سابق آبی ها

بازگشت کریمی به استقلال منتفی شد
علی کریمی یکی از اهداف تابستانی استقلال برای تقویت خط میانی این تیم بوده که در هفته های 
اخیر بارها نامش به این تیم آبی پوش لینک شـــده و هواداران این باشـــگاه نیز از بازگشـــت این بازیکن 
استقبال کرده اند. مشکل کریمی اما به قراردادش با باشگاه کایسری اسپور برمی گردد و اینکه با توجه به 
عدم همکاری باشـــگاه ترکیه ای برای صدور رضایتنامه اش در این راه مشـــکلات زیادی ایجاد شـــد. با 
این حال در روزهای اخیر دوباره بحث پیوستن این هافبک 30 ساله مطرح شده است؛ به خصوص که 
اســـتوری های اخیر او در اینســـتاگرام این شـــائبه را به وجود آورد که او عزم خود را برای بازگشت به جمع 
آبی ها جزم کرده و احتمالا به زودی این قرارداد نهایی خواهد شد. اما طبق خبرهای رسیده به خبرنگار 
»فرهیختگان« بازگشت این بازیکن به استقلال منتفی است و با توجه به مخالفت باشگاه کایسری و اینکه 
پنجره نقل و انتقالاتی این باشگاه بسته است در این تابستان نباید منتظر آبی پوش شدن دوباره کریمی 
باشیم. در چنین شرایطی با توجه به رفتارهای باشگاه ترکیه ای در قبال پیشنهاد آبی ها این جابه جایی 
را باید منتفی دانست و جواد نکونام مشغول بررسی دیگر گزینه ها برای تقویت خط میانی تیمش است. 
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محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

حضور در حاشیه یک دیدار از مسابقاتی زیر نظر هیات فوتبال استان 
تهران زیر تیغ آفتاب و صحبت با داور این دیدار باعث شد تا مصاحبه 
جنجالی با یکی از داوران که به تازگی و بی سر و صدا از دنیای قضاوت 
در فوتبال خداحافظی کرده، شکل بگیرد. داور دیدار فوق از رقابت های 
رده های سنی تهران گلایه هایش را این طور آغاز کرد که حق الزحمه های ما 
تاسف آور است و جالب اینکه شرم داشت تا مقدار آن را هم عنوان کند اما 
درنهایت مشخص شد که داوران در این سطح برای هر دیدار فقط ۲۲۰ هزار 
تومان حق الزحمه دریافت می کنند. به همین بهانه دقایقی با یاسر همرنگ 
داوری که به تازگی از عرصه داوری خداحافظی کرده در »فرهیختگان« به 
گفت وگو پرداخته ایم تا درد و دل های این داور در این خصوص را بشنویم. 

چطور شد اینقدر بی سر و صدا از دنیای قضاوت در فوتبال خداحافظی کردید؟
برای تصمیمات سخت گاهی باید بی رحمانه عمل کرد چون هر چقدر صبر کنید 
مدام پشیمانت می کنند. کسی که چمدان می بندد، می خواهد نرود اما کسی که 

می خواهد برود به یک باره می رود. 
 

به خاطر قوانین مربوط به محدودیت سنی خداحافظی کردید یا دلایل دیگری داشتید؟
نه من ۴3 سال دارم و باز هم جا داشتم. در کلاس های VAR بودم و وقتی برخوردها 
را دیدم، احساس کردم گویا قرار نیست بهبودی  حاصل شده و انگار این دور 
تسلسل ادامه دارد. انگار واقعا بزرگان داوری ما نجابت می کنند و هیچ چیزی 
نمی گویند یا چیز دیگری که زبان از گفتن آن قاصر است. اما این طوری مطمئن 

باشید هیچ چیزی درست نمی شود. 

از چه چیزی صحبت می کنید. می توانید موضوع را باز کنید؟
رئیس دپارتمان داوری مصاحبه و آن را پخش کرده که ما اول فصل به داوران یک 
ک با لباس کامل داوری و تمرینی می دهیم. آیا این اصلا مصاحبه دارد که  سا
شما به داور لیگ برتری لباس می دهید؟ اگر این کار را در سطوح پایین کردید 
از کارتان تعریف کنید نه برای داوران لیگ برتری. بالای 100 میلیارد از اسپانسر 
پول گرفته اند این در حالی است که کل حق الزحمه رقابت های لیگ 5 میلیارد 
تومان هم نمی شود. یعنی کل داوران لیگ برتر و ناظران اندازه یک بازیکن معمولی 

لیگ برتر هم پول نمی گیرند. 

آیا نباید حق الزحمه ها طوری باشد که داوران حتی به یک سری مسائل فکر هم نکنند؟
درست است، اما این یک بحث است و بحث دیگر این است که باید شأن 
یک انسان را حفظ کنید. اما با این دستمزد این اتفاق می افتد؟ وقتی به یک نفر 
تخفیف می دهید یا پولش را نمی دهید یعنی تخصصش را ندیده می گیرد. در 
فوتبالی که تا این اندازه همه از آن منتفع می شوند. قرارداد یک راننده سرمربی که 
رسانه ای شد 700 میلیون تومان با آپشن بود. بعد یک داور لیگ برتری که 20 سال 
سابقه دارد نباید در یک فصل مثلا 100 میلیون بگیرد. آن هم با این همه فشار و 

زحمتی که می کشد!

پارسال مصوب شد به داوران 1۰ میلیون برای هر بازی بدهند اما گویا نصف این رقم 
برای هر مسابقه پرداخت شده است. 

کمیته داوران پارسال 11 مصوبه داشت که یک مصوبه هم اجرا نشد و دلم از همین 

می سوزد و عجیب اینکه بازهم امسال همان افراد در کمیته داوران هستند. 
جالب اینکه 3 نفر از همین اعضا در لیگ دسته دوم هم قضاوت نکرده اند. 
یعنی قحط الرجال است یا کسانی را می گذارند که فقط بگویند چشم. دانیال 
مرادی که دوست خوب من هم محسوب می شود؛ آیا جایگاهش این است که 
ک فوتبال  رئیس دپارتمان داوری کشور شود آن هم با وجود این همه داور که خا
این کشور و این کار را خورده اند؟ شاید در موارد دیگر متخصص باشد اما درکی 
از داوری در لیگ برتر و حتی لیگ یک ندارد، چون در این سطح نبوده و اصلا 
قضاوت نکرده است. کسی که قضاوت نکرده می تواند داور را درک کند؟ بعد 
ک قشنگ در ابتدای فصل به آنها  مصاحبه می کند ما لباس داوران را در یک سا
می دهیم. یا هتل شیک در جاده قم برای آنها گرفته ایم. ما پارسال در هتل 5 ستاره 
آزادی بودیم که الان به جاده قم رفته ایم؛ آیا این افتخار است که برایش مصاحبه 
کادمی را از هتل المپیک گرفته اند، این هتل فرسوده  می کنند؟ از زمانی که هتل آ
شده است، به طوری که اتاق هایش کلید ندارد و برای تردد باید در را باز بگذارید 
و اگر در بسته شود اسیر خواهید شد. مسافرخانه ها هم دیگر این طوری نیستند. 
کولر هم خراب است و دمای اتاق به خاطر صرفه جویی در مصرف انرژی، بالای 30 
درجه است. موقع شام و ناهار هم اولویت با تیم های ملی رده های سنی و مربیان 

است و انگار داوران برای هیچ کس در این فوتبال اولویت نیستند. 

پس چطور برخی با این همه سختی این کار را ادامه می دهند؟
شاید منفعتی از جایی می برند، در غیر این صورت عقل سلیم حکم می کند 
جایی که به شما توهین و بی احترامی می شود و پول هم به شما نمی دهند، 
خب باید بروید دیگر و برای چه باید بمانید. مگر به چه قیمتی قرار است دیده 

شوید؟ عقل هم باید داشته باشید. در یک مجموعه ای همه از آن 
پول در می آورند اما به تو پولی نمی دهند، فحش هم می دهند 

و تازه پول همین فحش ها را 
هم همان ها می گیرند. پارسال 

کمیته انضباطی 

چه اندازه تیم ها را جریمه کرد؟ مگر می شود داور فحش ناموسی بخورد پولش را 
کس دیگری بگیرد که گردنش کلفت تر شود؟! این ظلم نیست؟ حالا می گویند 
این جریمه ها هم حق شما نیست و اگر این طور باشد صدای برخی در می آید، 
اما از اسپانسری که بالای 100 میلیارد گرفته اند چرا حق داوری را نمی دهند؟ 

می توانند به هر داور حداقل یک میلیارد بدهند اما 50 میلیون هم نمی دهند. 

در عرصه های دیگر داوری ادامه نمی دهید؟
اتفاقا برای نظارت تا ۴8 سالگی می خواستند من را نگه دارند، همین امروز هم زنگ 
زدند، اما مگر می شود ناظر داوری لیگ برتر یک میلیون و 250 هزار تومان بگیرد. 
این اگر توهین نیست پس چیست؟ همه بحثم مساله مالی نیست بلکه بحثم 
عزت و احترامی است که به داوری کشور گذاشته نمی شود. ناظر داوری باید 
ک خورده باشد اما با این رقم یعنی فقط به او توهین می کنند.  حداقل 30 سال خا

درباره خداداد افشاریان صحبتی دارید؟ 
کسی که زمین خورده را نباید دیگر کاری داشت. این بنده خدا به اندازه کافی 

گرفتار شده است. 

صحبت پایانی؟
اگر می خواهیم فوتبال مان تغییر کند مهم ترین چیز این است که شیوه نگاه مان 
به داوری را عوض کنیم. اگر احترام نباشد با  VAR  و تکنولوژی و زیرساخت 
... هیچ چیزی درست نمی شود. اگر برای نیروی انسانی ارزش قایل نشوید،  و
آن نیرو را از دست خواهید داد. ارزش، احترام، پول، زیرساخت و امکانات 
هم که نیست، پس برای چه باید ماند؟ همان طور که فغانی را از دست دادید، 
همان طور که امیر سامان سلطانی 
را از دست دادید، بقیه را هم از 
دست خواهید داد. اگر به ظاهر 
هم از دست ندهید، دلش را از 
دست می دهید و در ادامه 

بدتر خواهد شد. 


